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Vragen van het lid Marijnissen (SP) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat er te weinig verpleging 
is voor mensen die thuis willen sterven (ingezonden 19 september 2017). 

Vraag 1
Hoe oordeelt u over de berichten dat mensen graag thuis willen overlijden, 
maar dit niet kunnen omdat er geen thuiszorg meer is?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat ziekenhuizen en hospices aangeven dat zij het 
afgelopen jaar hebben meegemaakt dat patiënten moesten worden opgeno-
men of niet ontslagen konden worden, omdat deze mensen thuis niet de zorg 
konden krijgen die zij nodig hadden? 

Vraag 3
Vindt u het acceptabel dat er zorgaanbieders zijn die nee moeten zeggen 
tegen verzoeken voor palliatieve zorg, omdat er te weinig verpleegkundigen 
zijn? 

Vraag 4
Kunt u het zich voorstellen dat wijkverpleegkundigen het verschrikkelijk 
vinden dat zij wel steunkousen mogen aantrekken, maar dat zij niet iemand 
mogen verzorgen die graag thuis wil sterven? 

Vraag 5
Vindt u het wenselijk dat verpleegkundigen vaak dubbele diensten draaien 
omdat zij geen mensen willen weigeren? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Wat is uw reactie op de uitspraak van de heer De Blok, Directeur van 
Buurtzorg die denkt dat duizenden mensen geen thuiszorg kunnen krijgen? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

1 https://www.rtlnieuws.nl/gezondheid/te-weinig-verpleging-voor-mensen-die-thuis-willen-
sterven-dieptepunt-in-zorg
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Vraag 7
Heeft u, toen u uw beleid inzette om mensen langer thuis te laten wonen, 
voorzien dat heel veel mensen geen thuiszorg meer kunnen krijgen? Hoe gaat 
u ervoor zorgen dat de tekorten in de thuiszorg zo snel mogelijk worden 
opgelost? Kunt u uw antwoord toelichten en aangeven welke concrete 
stappen u hierin gaat zetten?
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